
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 17. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 242
I henhold til følgende udtalelse fra ministeren i samråd om Energispareordnin-
gen den 9. februar 2017: ”Det er jo ikke nyt, at der er udfordringer her. Vi har i
flere omgange set det i de stikprøver der har været, at der er udfordringer. Det
har jeg sådan set været opmærksom på fra første dag, jeg satte mig som mi-
nister. At der var udfordringer i forhold til den her ordning.” bedes ministeren
redegøre for, hvilke problemer det er, ministeren har været opmærksom på
fra sin første dag som minister, og dokumentere hvad ministeren gjorde i for-
længelse af den erkendelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Joel (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Joel@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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